
Norges Sjakkforbund

Protokoll - Styremøte 20.juli 2022

Dato: 20.07.2022 kl 18.00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Joachim Nilsen
Benedicte Westre Skog
Frode Antonsen
Henrik Sjøl
Jon Kristian Haarr
Lasse Ø. Løvik
Kristine Ganz
Anniken Vestby
Sheila Stanford - ikke tilstede
Terje Lund - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig

Sak 22/6/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Konstituerende styremøte for det nye sentralstyret i Norges Sjakkforbund.

Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt
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Sak 22/6/2

Konstituering
Det skal fordeles ansvarsområder og representanter til utvalg.
Det skal finnes representanter til utvalgene for sammenslåing:  

- Lovutvalg
- Strukturutvalg
- Kontingentutvalg
- Turneringsutvalg
 
Andre ansvar som bør fordeles:
Sponsoransvarlig/eksterne midler.  

Benedicte Westre Skog har uttrykt interesse for å bidra rundt sponsor/eksterne midler.
 

Vedtak
Ansvarsområder, arbeid: Styret ønsker å bruke vedtatt strategiplan som grunnlag for sitt arbeid. Det settes
opp et fysisk styremøte der denne skal gås gjennom og arbeidsområder fordeles. Generalsekretær sender
ut doodle med møtetider.
Strategiplanen og oppfølging av denne settes fremover som fast punkt på sakslistene. 
 
Til de forskjellige utvalgene stiller:
- Lovutvalg: Henrik Sjøl
- Strukturutvalg: Joachim Nilsen
- Kontingentutvalg: Jon Kristian Haarr
- Turneringsutvalg: Henrik Sjøl og Anniken Vestby
 
Sponsor-/eksterne midler: Frode Antonsen og Benedicte Westre Skog
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 22/6/3

FIDE-valg
Agenda: 

- Visepresident Anniken Vestby organiserte samling for de nordiske sjakkforbundene dagen før
Kongressen hvor alle Presidentkandidater i FIDE var invitert for å holde en presentasjon av sitt kandidatur
og ticket. President og generalsekretær var også tilstede. Sentralstyret mottar rapport. 

- Diskusjon rundt de ulike kandidatene og deres tickets, sentralstyret avgjør hvilken kandidat som skal få
forbundets stemme under valget i Chennai. 

Kandidatene er som følger: 

- Andrii Baryshpolets og Peter Heine Nielsen 
- Inalbek Cheripov og Lewis Ncube 
- Arkady Dvorkovich og Anand Viswanathan 
- Bachar Kouatly og Ian Wilkinson 

Vi fikk presentasjon og diskusjon med alle tickets foruten Cheripov/Ncube under vår samling på
Kongsvinger. 

Hjemmeside for Baryshpolets og Heine Nielsen: https://fightforchess.com/

Vedtak
Styret ønsker å støtte Andrii Baryshpolets og Peter Heine Nielsen som President og Visepresident i FIDE. 
 
Avstemmingen ble 4 for og  2 imot.
Frode Antonsen, Jon Kristian Haarr, Lasse Løvik og Henrik Sjøl stemte for Andrii Baryshpolets og Peter
Heine Nielsen.
Anniken Vestby og Joachim Nilsen stemte på Arkady Dvorkovich og Anand Viswanathan.
 
Terje Lund, Sheila Stanford og Benedicte Skog var ikke tilstede i møtet, men alle meldte i forkant av møtet
ønske om å støtte Andrii Baryshpolets og Peter Heine Nielsen.

Sak 22/6/4

ECU - valg og viktige saker
Morten L. Madsen blir delegat for Norges Sjakkforbund under General Assembly i Thessaloniki. 

Viktige saker som burde løftes under konferansen: 

- SpillSjakk 
- Kandidaturet til Ole Christian Moen i Ethics & Disciplinary Commission
- Annet?
 
I diskusjonen kom det frem at tidligere delegater har påpekt mangel på åpenhet rundt ECUs økonomi.
Dette bør tas opp og styret støtter dette.
At det kun er en kandidat som stiller til presidentvalget i ECU er bekymringsverdig. 
Spillsjakk: det jobbes med brukergrensesnittet for å gjøre plattformen enklere å bruke. Dette kan snakkes
om, samt er det et behov for testere av plattformen gjennom arbeidet med forenkling. 
Styret holdes også løpende informert om utviklingen i spillsjakk. 
 
 

Vedtak
I
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 22/6/5

NM for Kvinner & Jenter
NSF/USF har tidligere mottatt søknad om å arrangere NM for Kvinner & Jenter fra både Offerspill og
Greveløkka. Søkerklubbene har siden dette gått i dialog for få avklart hvorvidt de kunne arrangere
sammen.
 
NM for Kvinner & Jenter arrangeres nå sammen, som tidligere. Det var i forrige periode oppe til diskusjon i
USF om en eventuell oppsplitting kunne være hensiktsmessig, ettersom mesterskapene har litt ulik profil
og hører til under ulike forbund. Dette krever imidlertid en lengre utredning, og er ikke aktuelt nå. 
 
Styreleder og generalsekretær hadde under Landsturneringen et kort møte med Trond Nerland
(Greveløkka), som nå siden har sendt følgende oppdatering. Vedlagt er en oppdatert søknad fra
Greveløkka hvor samarbeidet med Offerspill forklares nærmere. 

Kjære sjakkvenner!

Greveløkka SK og Offerspill SK har hatt en dialog om NM for jenter og NM for kvinner 2023.

Dialogen har resultert i at Offerspill trekker sin søknad om å arrangere mesterskapene i 2023, men
Offerspill vil bidra med ressurser overfor Greveløkka slik at mesterskapene blir til det aller beste for norsk
sjakk generelt og norsk jente- og kvinnesjakk spesielt. De to klubbene er enige om mye og alt er beskrevet
i vedlagte avtale mellom de to klubbene. 

Dersom USF og NSF ønsker at Greveløkka skal arrangere de to mesterskapene, så ønsker Greveløkka at
USF/NSF avklarer følgende:

1) Hvilken helg skal dette mesterskapet arrangeres -- 2. helg i februar er vel mest aktuelt aktuelt? 
2) I hvilken grad USF og NSF vil bidra med midler inn i mesterskapene -- herunder pengepremier i NM for
kvinner og eventuell garanti for underskudd inntil kr ?? 
3) Om NSF/USF kan bidra med nettbrett til liveoverføring (i tillegg til Offerspills 40 nettbrett)?

NSF/USF har sikkert innspill overfor Greveløkka SK som klubben kan ta med seg videre i planlegging og
gjennomføring av mesterskapene.
 
Det kan også sies at Kristoffer Gressli omtaler de påtenkte lokalene på Greveløkka skole som
"kjempefine," og at Helge Nordal, etter NM for skolelag, omtalte Greveløkkas NM-gjennomføring som det
"beste han har opplevd av ca. 40 NM opp gjennom årene".

Med hilsen Trond Nerland, 
Leder Greveløkka SK
 
 

Vedtak
Styret tok endringene i søknadene til orientering og NM for jenter/kvinner tildeles Greveløkka SK og
gjennomføres i samarbeid med Offerspill SK. 
1.) 2.helg i februar er en passende helg for turneringen. 
2.) Det ble opplyst om muligheten til å søke om støtte til premier via FIDE og at tidligere har Sjakkens
Venner tildelt midler til dette NM. USF og NSF gir ikke garantier normalt. 
3.) NSF/USF kan bidra med utlån av nettbrett. 
 
Joachim og Lasse tar opp erfaringer fra Nordisk med Trond Nerland. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 22/6/6

Endring i turneringskomiteen
Henrik Sjøl informerer: 
Øistein Yggeseth har søkt om avskjed "i nåde" fra turneringskomiteen. Etter 26 år som turneringssjef, og
deretter 10 år i turneringskomiteen, har Øistein blitt 80 år. Han synes dermed at det er tid for å gi seg.

Vi trenger dermed et nytt medlem av komiteen, og vedkommende må komme fra Østlandet.  

Mitt forslag er å erstatte Yggeseth med Roger Løvaas, Konnerud Tempo.

Roger er forespurt, og er villig til å gå inn i Turneringskomiteen.

Dette skal formelt godkjennes av sentralstyret.

Vedtak
Roger Løvaas godkjennes som nytt medlem av turneringskomiteen.
Vedtaket var enstemmig.
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